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Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla alpolgármesterek, 
dr. Basista Erika, Bolobás Péter, Bratu Ferenc, Karsai Attila, Kléri Bertalan, Kovács István, 
Molnárné Juhász Éva, Sohajda István, Takács László, Timár László helyi képviselõk. 
Igazoltan távol maradt: Dobozi Gábor képviselı 
 

Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, Ferencsák Sándorné Pénzügyi 
Irodavezetı, Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı, Szarka Zsolt Mőszaki Irodavezetı, Urbánné 
Kléri Szilvia humánágazati referens, Barla Ibolya belsı ellenır, Rivnyák Istvánné, Vajkóné Zsíros 
Emese, Kércsi Tibor, Pásztor András intézményvezetık, Kovács Sándor tőzoltóparancsnok, Bartek 
József a Városgazda Kft. ügyvezetıje. 
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 14 képviselı-testületi 
tagból 13 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri Timár László és Bolobás Péter képviselıket. 
 
Ismerteti a testülettel a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnökének sürgısségi indítványát. A 
sürgısségi indítvány a bizottsági elnököknek meg lett küldve a bizottsági álláspont kialakítása miatt.  
 
Kéri a testületet, hogy szavazzon, hozzájárul-e ahhoz, hogy a napirendek közé felvegyék a Városi 
Sportközpont igazgatói állásának pályázatát. 
 
A Képviselı-testület egyhangúlag hozzájárul ahhoz, hogy a napirendek közé felvegyék a Városi 
Sportközpont igazgatói állásának pályázatát. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a jelöltek közül nem mindenki járult hozzá nyilvános 
ülés tartásához, ezért a személyi kérdésrıl zárt ülésen kell tárgyalni. 
 
Tájékoztatja a Képviselı-testületet az ülés tervezett napirendjérıl. Felhívja a figyelmet, hogy a 
nyilvános ülés tartását követıen 15.00 órától közmeghallgatásra kerül sor, melyet zárt ülés követ. 
 
A Képviselı-testület a zárt ülést és a nyilvános ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint 
fogadja el: 
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Ülési napirend tárgya: 
 
1.) Tájékoztató a két testületi ülés közötti fontosabb eseményekrıl, megbeszélésekrıl 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
2.) Az önkormányzat 2009. évi költségvetésének végrehajtása, zárszámadása 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
3.) Tájékoztató az abaújdevecseri településrészi önkormányzat mőködésérıl 
 Elıadó: TRÖK elnöke 
4.) Indítványok, bejelentések 
5.)  Közmeghallgatás – 15.00 órától 
 
 

ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 
Napirend tárgya:         Elıadó 
 

1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl,   Bratu László  
   megbeszélésekrıl        polgármester 

 
Bratu László polgármester felkéri a képviselı-testület tagjait, tegyék meg észrevételeiket, 
javaslataikat. 
 
A képviselı-testület a tájékoztatót kérdés, észrevétel hiányában egyhangúlag  tudomásul 
veszi. 
 
Napirend tárgya:         Elıadó 
 

2.) Az önkormányzat 2009. évi költségvetésének végrehajtása,  Bratu László   
    zárszámadása        polgármester 
 
Bratu László polgármester kérdezi a napirend elıterjesztıjét, kívánja-e szóban kiegészíteni az írásos 
anyagot. 
 
Ferencsák Sándorné pénzügyi irodavezetı elmondja, hogy részt vett minden bizottsági ülésen, az 
ott felmerülı kérdésekre igyekezett választ adni. Amennyiben újabb kérdések merülnek fel, arra 
válaszol.  
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, Timár László urat, ismertesse a Pénzügyi 
Bizottság véleményét. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság megtárgyalta az 
önkormányzat 2009. évi költségvetési zárszámadásáról szóló rendelet-tervezetet. A következı 
megállapításokat teszik:  
Az önkormányzat a 2009. évi költségvetési rendeletét 2 milliárd 365 millió 668 ezer Ft bevétellel, 2 
milliárd 443 millió 855 ezer Ft kiadással, 78 millió 187 ezer Ft mőködési forráshiánnyal hagyta jóvá. 
Az évközben végrehajtott rendeletmódosítások következtében a 2009-es évet 2 milliárd 676 millió 
514 ezer Ft bevétellel, 2 milliárd 602 millió 324 ezer Ft kiadással, 40 millió 231 ezer Ft 
pénzmaradvánnyal zárhatjuk. (Az eredeti elıirányzatnál 310 millió 846 ezer Ft-tal több lett a 
módosított elıirányzat.)  
 
Ha csak a számokat vesszük figyelembe, azt kellene mondanunk, hogy eredményes évet zártunk. Az 
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elıterjesztésben láthatjuk, hogy jelentıs hitelállománnyal rendelkezünk. Ezek felhalmozási célú, 
beruházási hitelek. Többéves kihatással járó döntéseinkbıl származó 666 millió 897 ezer Ft 
kötelezettségbıl a 2010. évet 339 millió 990 ezer Ft terheli. (7. sz. melléklet). Sajnos ez a 2010-es évi 
gazdálkodást nehezíti. 
Az intézmények pénzmaradványából a túlfinanszírozást vissza kell vonni. 
Azt is el kell mondani, hogy a kifizetetlen számlák nagyságrendje lényegesen kisebb az elızı évinél. 
A 2009. évi költségvetésben az egyszeri feladatok között a közüzemi díjak emelkedésének 
kompenzálása 12 millió Ft, a dologi kiadások kompenzálására 10 millió Ft volt betervezve. 
Irodavezetı asszony elmondása szerint ezt az intézmények nem vették igénybe, az említett összeg a 
pénzmaradványban szerepel. 
Úgy gondoljuk, hogy megfontolt, takarékos gazdálkodás jellemezte a 2009-es évet, az intézmények 
megfelelıen gazdálkodtak. Igaz azonban, hogy 2009-ben voltak likviditási gondok is 
Mindent figyelembe véve a Pénzügyi Bizottság a 2009-es költségvetési zárszámadást elfogadásra 
javasolja. 
 
Bratu László polgármester kérdezi a bizottságokat, hogy van-e egyéb észrevétel, javaslat. 
 
Egyéb észrevétel, javaslat hiányában szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi rendeletet alkotja: 

Encs Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
5/2010. (IV.20.) számú önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2009. évi költségvetési zárszámadásáról 

Encs Város Önkormányzatának képviselı-testülete az államháztartásról szóló, többször módosított 
1992. évi XXXVIII. törvény 82. §-ában meghatározott jogkörében eljárva a 2009. évi költségvetési 
zárszámadásáról a következı rendeletet alkotja. 

1. § 

(1) Az önkormányzat képviselı-testülete a 2009. évi költségvetés végrehajtásáról szóló zárszámadást  
2.676.514 E Ft Költségvetési bevétellel 

 
2.602.324 E Ft Költségvetési kiadással 

 
40.231 E Ft pénzmaradvánnyal 

hagyja jóvá. 

(2) Az (1) bekezdésben meghatározott költségvetési bevételeken felül -36.711 E Ft (Pl: rövid lejáratú 
hitel felvétellel, hosszú lejáratú hitelfelvétellel, forgatási célú értékpapír kibocsátásával) függı, 
átfutó bevétel tétellel fogadja el.  

(3) Az (1) bekezdésben meghatározott költségvetési kiadásokon felül 51.479 E Ft (Pl: rövid lejáratú 
hiteltörlesztéssel, hosszú lejáratú hiteltörlesztéssel, forgatási célú értékpapír vásárlásával) fogadja 
el. 

(4) Az önkormányzat mérlegszerően bemutatott kiadásait, bevételeit önkormányzati szinten az 1. 
számú mellékletben foglaltaknak megfelelıen fogadja el.  

(5) A mőködési célú bevételek és kiadások, valamint a tıkejellegő bevételek és kiadások mérlegét az 
2/a. és 2/b. számú melléklet szerint fogadja el. 

(6) A helyi kisebbségi önkormányzat(ok) mérlegszerően bemutatott kiadásait, bevételeit az 3/a., és 
3/b.  számú mellékletben foglaltak szerint fogadja el.  
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2. § 

A képviselı-testület az Önkormányzat 2009. évi zárszámadását részletesen a következık szerint 
fogadja el: 

(1) Az önkormányzat beruházási kiadásait és a 4/a-4/d. számú melléklet, és felújítási kiadásait a 4. és 
5. számú melléklet szerint hagyja jóvá.  

(2) A polgármesteri hivatal kiadási elıirányzatának teljesítését feladatonként a 6. számú melléklet 
szerint. 

(3) A többéves kihatással járó döntésekbıl származó kötelezettségek célonkénti és címenkénti 
alakulását a 7. számú melléklet szerint. 

(4) Az önkormányzat által nyújtott hitelek és kölcsönök állományát lejárat és eszközök szerint a 8. 
számú melléklet szerint. 

 

(5) Az önkormányzat a 2009. december 31-ei állapot szerinti adósságállományát lejárat és eszközök 
szerinti bontásban a 9. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

(6) Az önkormányzat által adott közvetett támogatások összegét a 10. számú melléklet szerint. 

(7) A céljelleggel nyújtott támogatások felhasználását a 11. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

(8) Az EU-s támogatással megvalósuló programokat és projekteket, valamint az önkormányzaton 
kívül megvalósult projektekhez való hozzájárulást pénzügyi elszámolását a 12. számú melléklet 
szerint. 

(9) Az önkormányzat polgármesteri hivatalának, valamint az önállóan mőködı és gazdálkodó, illetve 
önállóan mőködı költségvetési szervek bevételi és kiadási elıirányzatainak teljesítését a 13/1-tıl 
13/9-ig és a  13/12. számú mellékletekben foglaltaknak megfelelıen hagyja jóvá. 

(10) A helyi kisebbségi önkormányzat(ok) bevételi és kiadási elıirányzatainak teljesítését a 13/10 és 
13/11. számú mellékletekben foglaltaknak szerint. 

(11) A képviselı-testület az önkormányzat 2009. évi egyszerősített mérlegét, egyszerősített 
pénzforgalmi jelentését, egyszerősített pénzmaradvány-kimutatását, valamint az egyszerősített 
vállalkozási maradvány kimutatást a 14/a., 14/b., 14/c., 14/d. számú mellékletekben foglaltak szerint 
hagyja jóvá.1  

(12) A képviselı-testület a költségvetési szervek pénzmaradványát és annak felhasználását a 15. 
számú mellékletnek megfelelıen hagyja jóvá, illetve engedélyezi. 

(13) Az önkormányzat a 2009. december 31-ei állapot szerinti vagyonát – 16/a., 16/b., 16/c., 16/d., 
16/e.,  számú mellékletben foglaltak szerint 4.766.772 E Ft-ban állapítja meg. 

(14) Az önkormányzat 2009. december 31-i állapot szerinti vagyonkimutatását a 17/a., 17/b.. 17/c., 
17/d., sz. melléklet szerint állapítja meg. 

(15) A képviselı-testület a pénzeszközök változásának levezetését a 18. számú mellékletben szereplı 
adatok alapján hagyja jóvá. 

3. § 

(1) A képviselı-testület utasítja az önkormányzat jegyzıjét, hogy a pénzmaradványt érintı fizetési 
kötelezettségek teljesítését biztosítsa, illetve kísérje figyelemmel. 

(2) Az önkormányzat jegyzıje és a költségvetési szervek vezetıi a pénzmaradványnak a  2010. évi 
elıirányzatokon történı átvezetésérıl gondoskodni kötelesek. 

                                                           
1 Errıl csak akkor kell rendelkezni, ha az önkormányzat könyvvizsgálatra kötelezett! 
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(3) A pénzmaradványon belül a felhalmozási maradvány 2010. évben benyújtandó pályázatok ( 
felhalmozásai célú) önerejének biztosítására, illetve beruházási, felújítási kiadásokra fordítható. 

4. § 

A képviselıtestület utasítja az önkormányzat jegyzıjét, hogy a költségvetési beszámoló elfogadásáról 
a pénzmaradvány jóváhagyott összegérıl, elvonásáról a költségvetési szervek vezetıit a rendelet 
kihirdetését követı 15 napon belül írásban értesítse. 
 

5. § 

Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 

dr. Halász Ferenc Bratu László  
Jegyzı polgármester 

 
Napirend tárgya:         Elıadó 
 

3.) Tájékoztató az abaújdevecseri településrészi     Molnárné Juhász Éva  
önkormányzat mőködésérıl      TRÖK Elnök 

 
Bratu László polgármester megkérdezi a napirend elıadóját Molnárné Juhász Éva TRÖK elnököt, 
kívánja-e szóban kiegészíteni az írásos tájékoztatót? 
 
Molnárné Juhász Éva TRÖK elnök él a kiegészítés lehetıségével. Az írásos anyagban számot adtak 
a településrész 2009. évi munkájáról, szóbeli kiegészítésként szeretné elmondani a 2010. évi 
elképzelésüket. Mielıtt ezt megtenné, megköszöni az elmúlt év során a Polgármesteri Hivatal 
mőszaki és pénzügyi irodájának, a Városgazda Kft-nek a segítségét és a Városvédı és Szépítı 
Egyesület anyagi támogatását ahhoz, hogy 2009. évben is szépült, épült, gyarapodott a településrész, 
esztétikusabbá vált a virágok további kihelyezésével.  
Az írásos anyag ugyan nem utalt rá, de szeretné megköszönni a közterület felügyelık munkáját, 
melyet több alkalommal a településrész érdekében tettek. Amikor a közhasznú foglalkoztatásban 
némi problémák adódtak vitás kérdésekben, emiatt többször a segítségükre voltak. Gondol itt a 
patakmeder, illetve a közterületek bozótirtása kapcsán, amiért köszönetüket szeretnék kifejezni. 
A 2010. évi elképzelésekkel kapcsolatban elmondja, hogy ez az épület, amelyben jelenleg a testületi 
ülést tartják, az idén 100 éves. Ebbıl az alkalomból ismét szeretnék folytatni a belsı felújítását, új 
burkolást kapna ez a helyiség, mennyezetét javítani kell, kéményt kell javítani, aszfaltozni szeretnék 
az udvar egy részét.  
Még egy nagyobb volumenő elképzelésük lenne 2010. évben, ami a hısi emlékmő, a templom és a 
temetı feljárójánál lévı vízelvezetı árok burkolása lenne. Tovább szeretnék folytatni azokat a 
befejezetlen munkálatokat, amelyek gyakorlatilag minden évben visszatérı feladatok. A park 
kerítésének festése, kihelyezett padok festése, buszmegállók rendbetétele, festése, és mindazok a 
munkálatok, amelyet a közcélú és közhasznú foglalkoztatás kapcsán meg tudunk oldani. Amikor a 
költségvetés tárgyalására sor került, mi elıszeretettel szoktuk jelezni, hogy a településrészünknek 
megjelölt összeg a költségvetésben – ami jelenleg is 400 ezer forint évek óta – nem túl sok pénz, de 
úgy érezzük, hogy az ún. tőzoltó jellegő munkákat meg tudjuk belıle valósítani. Bízunk benne, hogy 
ez évben is még ezeket a feladatokat meg tudjuk oldani.  
Még egyszer szeretné megköszönni polgármester úrnak és jegyzı úrnak is azt a személyes 
segítségnyújtást, amit a településrész iránt tapasztaltak. 
 
Bratu Ferenc képviselı elmondja, hogy azt tartották képviselı társával mindig is fontosnak az 
elmúlt években, hogy mindig lépjenek elıre, ne álljanak meg egy helyben, próbáljanak valamit tenni 
a településrész fejlıdése érdekében. Nagy segítséget nyújtott a közmunkaprogram. Most jelenleg 30 
fı dolgozik ennek keretében. Próbálunk nekik értelmes munkát adni, akik szépítik a településrészt.  
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Gazdagodott a település a Delikát8 játszótérrel, ami nagyon jó számukra. Van a Rózsadombon egy 
terület, amit évek óta próbálnak megvásárolni, de sajnos évek hosszú sora óta nem volt rá 
lehetıségük. Igaz, hogy nem lett volna szabad eladni, mert most már a visszaszerzése egy kicsit 
bonyolultabb. Annak idején ígértünk oda egy játszóteret, de mivel már van a faluban játszótér, ezért 
inkább egy szabadidı parkot lehetne ott kialakítani. 
Pár szót szól az abaújdevecseri polgárırséggel kapcsolatban. 15 fıvel mőködik, járnak szolgálatba. 
Ebben az évben Abaújdevecserben a körzeti megbízott úrnak még nem volt ügye. Talán ez is 
bizonyítja, hogy azok a települések, ahol polgárırség mőködik, a lakosság biztonságérzete 
megnövekszik. Ennek kapcsán elmondja, hogy a Megyei Polgárır Egyesület 300 ezer forint vissza 
nem térítendı támogatásban részesítette az Abaújdevecseri Polgárır Egyesületet.  
2010. évben az anyagi lehetıségeken múlik minden. Sok mindent lehetne tenni, de minden pénz 
kérdése. Pár mondatban elmondja, mik ezek a teendık. A Kossuth úton a járda nagyon rossz 
állapotban van, valamilyen megoldást kellene találni a felújítására. A közösségi ház belsı és külsı 
rendbetételét talán a közmunkaprogram keretében egy olyan közmunkással meg lehetne oldani egy 
kis odafigyeléssel, aki szakmailag ért hozzá. 
Nagy gond számukra, amely már a múlt testületi ülésen is elhangzott a 3-as útnak a járdaszakasza. 
Megoldás lehetne a járdaszakaszhoz tartozó lámpával való felszerelése, mert balesetveszélyes. 
Szintén balesetveszélyes a 3-as fıút buszmegállója is, ugyanis a járdapadkát használják a 
buszpályaudvart megközelítık, akik a buszra szeretnének felszállni. Ez télen egy kicsit bonyolultabb, 
mert a hótoló autó rátolja az útpadkára a havat, és az úton kell hogy közlekedjenek az emberek, ami 
balesetveszélyes.  
Mindenkinek megköszöni a segítségét, akik segítették munkájukat. 
 
Bratu László polgármester megköszöni a tájékoztatást. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, 
mondanivalója. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottságuk 
megtárgyalta a tájékoztatást. Véleményük az, hogy ez a munka önmagáért beszél. Látszik, hogy itt a 
közösségért dolgozó emberek magas színvonalú és sokrétő munkát végeznek.  
A bizottság jelezné a mőszaki iroda felé, hogy a Devecseri pataknak a szennyezésével kapcsolatban – 
ez legyen nyílt vagy rejtett szennyezés – továbbra is folytassák a büntetéseket annak érdekében, hogy 
ez a szennyezés szőnjön meg.  
A bizottság megköszöni a részönkormányzat munkáját és reméli, hogy a következı években anyagi 
akadálya nem lesz terveik végrehajtásának.  
 
Bratu László polgármester megköszöni a részönkormányzatnak, hogy odafigyelnek a településre, 
nem félnek a közhasznú munkásoktól és igyekeznek minden olyan munkát elvégezni egyrészt, 
amihez nem szükségeltetik anyag, - hiszen pénzben nem nagyon dúskálnak – és a közterületeket 
rendbe tudják tartani. Az említett részönkormányzati költségvetésen belül pedig mindig olyan 
hasznos anyagokat vásárolnak és építenek be szintén a közfoglalkoztatásba, amivel egy kicsit mindig 
elıbbre tudnak haladni. 
Reméli, hogy eljön az az idı, hogy gazdagabb lesz Encs Város Önkormányzat költségvetése és 
többet tudunk fordítani ilyen jellegő munkákra. A gyönyörő két kastély épülettel évek óta gondunk 
van. Az alsó kastély teljesen új tetıt kapott, de azon kívül nem tudtunk új feladatot, funkciót adni 
neki.  
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és a tájékoztatást 
egyhangúlag tudomásul veszi. 
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Napirend tárgya:         Elıadó 
 

4.) Indítványok, bejelentések       Bratu László  
            polgármester 

  4.1 Játéktermek engedélyezésérıl szóló rendelet tervezet 
 
Bratu László polgármester ismerteti a játéktermek engedélyezésérıl szóló 26/2009. évi 
önkormányzati rendeletünk hatályon kívül helyezésérıl szóló elıterjesztést.  
Ismerteti az elıterjesztés jogszabályi hátterét különös tekintettel a 17/1998.(V.13.) AB határozatban 
foglaltakra. 
Tájékoztatja a testületet az APEH és a jegyzı hatáskörének megváltozásáról. 
Kérdezi a Képviselı-testület tagjait, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.  
 
Bratu László polgármester kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést.  
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi rendeletet alkotja: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

6/2010.(IV.20.) sz. Önkormányzati  rendelete 
a játéktermek engedélyezésérıl 

 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
törvény 16. §-ában biztosított jogkörében eljárva, az Adó- és Pénzügyi Ellenırzési Hivatalról szóló 
273/2006. (XII.23.) Korm. rendelet 12. §. (3) bek. a) pontjában foglaltak szerint a játéktermek 
mőködési engedélyezése tárgyában az alábbi rendeletet alkotja: 

 
1.§ 

 
Nem adható engedély I. és II. kategóriába tartozó játékterem mőködésére Encs város 
közigazgatási területén az 1. sz. mellékletben foglalt területeken, mivel a folytatni kívánt 
tevékenység sértené a jóérzést, a közbiztonságot, a közszemérmet, illetıleg gyermek- vagy 
ifjúságpolitikai érdekeket. 

2.§ 
 

A jegyzı szakhatósági állásfoglalásának kiadása során ezen rendelet rendelkezéseit köteles 
figyelembe venni. 
 

3.§ 
 

Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba és a folyamatban lévı ügyekben is alkalmazni 
kell. 
A rendelet hatálybalépésével egyidejőleg a 26/2009.(XII.15.) Ör. sz. rendelete hatályát veszti. 

 
Kmf. 

 
   dr.Halász Ferenc sk.    Bratu László sk. 
  jegyzı        polgármester 
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1. sz. melléklet 
 

- észak-keleti lakótelep (Szilbokor u., Hernád u., Cserehát u., Dobó u., Zrínyi u., Szeles u., 
József A. u., Arany J. u., Kossuth L. u., Táncsics u., Béke u.) 

- dél-keleti lakótelep (Vasút u., Hunyadi u., Május 1. u., Nefelejcs u., Vadvirág u., Muskátli u., 
Rozmaring u., Téglagyár u., Ibolya u.) 

- abaújdevecseri településrész 
- fügödi településrész 
- valamennyi nevelési oktatási, mővelıdési, sportintézmény és egyház légvonalban mért 300 

méteres körzetében. 
 
4.2 Civil szervezetek támogatása 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a Képviselı-testület arról döntött a februári ülésén, hogy 
áprilisban térjenek vissza a civil szervezetek támogatására. Azt el kell mondani, hogy nem voltak és 
nem volt egyszerő helyzetben, hiszen töredéke maradt csak a költségvetésben az elmúlt évekhez 
képest. Természetesen volt már a Képviselı-testületnek olyan ígérete alapítványok felé (akár a 
mentı, akár a tőzoltó) amely nem tette lehetıvé hogy egy meghatározott összeget ne adjunk, hiszen 
így is gondban leszünk az év folyamán, mert mindig jön egy váratlan helyzet és kellene segíteni, de 
hát ennyire futotta az erı.  Természetesen nap mint nap érkeznek újabb kérelmek és biztos benne, 
hogy valamennyi képviselıt meg fogják keresni, hogy hogyan lehetne egy kicsit is segíteni. Még 
annyit sem nyertek az év folyamán a civil szervezetek, ami postai papírra, bélyegre elegendı. A 
költségvetést módosítani most jelen idıben nincs lehetısége a Képviselı-testületnek.  
Egy helyen, a mentıállomás esetében kéri azt a feltételt, hogy semmi esetben sem használhatja fel a 
megyei mentıállomás a támogatást, hanem itteni feladatot kell megoldani belıle. Nem nagy 
összegrıl, mert 50 ezer forintról van szó. 
Kéri, hogy közös bölcselettel tegyenek javaslatot. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsági ülésükön 
jelen van mindig az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány elnöke Mercz Dániel úr, aki jelezte 
feléjük, hogy hiányolta azt a nyilvánosságot, hogy honnan lehetett tudni azt, hogy benyújtható erre az 
1 millió forintra a kérelem. Úgy gondolja, hogy jobb lett volna egy nagyobb nyilvánosság. A 
városban lévı minden civil szervezetet meg kellett volna keresni ezzel a lehetıséggel. Nyilván olyan 
kevés ez a pénz, hogy a keveset nagyon nehéz szétosztani, jó döntéseket nehéz hozni. Ha most azt 
javasolná, hogy ez az alapítvány is kapjon ebbıl a kevés összegbıl, akkor az lenne az elsı válasz, 
hogy nem adott be kérelmet. Vannak olyanok, akik nem adtak be ilyen kérelmet és mégis kapnak.  
De ugyanakkor a következı kérdés és válasz is az lenne, hogy esetleg adjunk, de honnan vegyünk el. 
Ilyen szempontból ez egy zsákutca. Ezt a felosztást így kaptuk az elıterjesztésben. Igazán nagyon 
nehéz lenne ezt megbolygatni, kitıl vegyünk el és kinek adjunk kevesebbet, ill. többet. Encs Város 
Fejlesztéséért Közalapítvány elnökének a véleményét tolmácsolja, miszerint jobb lett volna ha az 
összes civil szervezet kap értesítést. Ezt most csak jelzi, nincs javaslata megbolygatni ezt. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy jó lenne valamennyi civil szervezetet támogatni, de ebbıl 
az 1 millió forintból kb. 5 ezer forint sem jutna átlagban egy-egy szervezetnek. Van egy élı 
megállapodás a történelmi egyházakkal, miszerint a társadalmi szerveztek felé bármilyen juttatásról 
dönt a Képviselı-testület, akkor az egyházakat automatikusan támogatni kell. Nekik nem szükséges 
benyújtani kérelmet. Ezt az elsı ciklusban lévı polgármester kötötte meg a három, ill. a fancsali 
evangélikus egyházzal. Ez egy élı szerzıdés, amelyet tartsunk tiszteletben vagy ezt valamilyen 
módon fel kell bontani. 3 évvel ezelıtt az egyházaknak 850 ezer forintot adtunk, most 200 ezer 
forintot tudunk adni a négy egyháznak. Elenyészı ez az összeg. Maximálisan egyetért azzal, hogy az 
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a szervezet, aki a városért dolgozik, támogatásra tart igényt. De sajnos jelen helyzetben nem tudunk 
ehhez hozzájárulni. 
 
Szeles András alpolgármester javaslata lenne a közeljövıre évre nézve. Az eljárást rendjét illetıen 
egyetért azzal, amit Kléri Bertalan bizottsági elnök mondott. Tehát kétféle alternatíva van: egyik, 
hogy egységesen meghirdetésre kerül mindenki számára ez a lehetıség, akkor viszont ez az 1 millió 
forint nem elég erre a célra, vagy pedig leszabályozza az önkormányzat, hogy olyanok kapjanak 
támogatást, akiknél tudjuk, hogy mihez kérik, milyen programokra, a mőködés milyen jellegő 
kérdéseire. Ez a közeljövıre tartozik. Az biztos, hogy most nem irigyli polgármester urat, nehéz 
helyzetben volt és van, az ı felelısségteljes döntését a maga részérıl tudomásul veszi.  
 
Bratu László polgármester szeretne módosítani alpolgármester úr hozzászólásán. A Képviselı-
testület döntött úgy, hogy hozzuk testületi ülésre és döntsünk róla. Tehát nem polgármesteri döntésrıl 
van szó, a polgármester csak javaslatot tett az elıterjesztésben feltüntetett összeg erejéig. Egyetért 
alpolgármester úrral, sokkal jobb a nyilvánosság teljes körő bevonása. 
 
dr. Basista Erika képviselı elmondja, hogy polgármester úr fejbıl idézte, hogy az elızı években 
kinek mennyi pénz jutott neki, természetesen rendelkezésére állnak az adatok. Azt gondolja, hogy 
esetleg hasznos lenne a testületi tagoknak is, ha az elızı egy-két évnek a támogatottjai már az 
elıterjesztésben is fel lennének tüntetve. Esetleg ha ennyi pénzünk van és így tudunk osztani, azt 
tudomásul kell venni. Esetleg a jövıben lehetne arról gondolkodni, hogy hasznos lenne figyelembe 
venni, hogy ebben az évben ık kaptak, a következı évben tekintettel leszünk arra, hogy akik nem 
kaptak azoknak legyen elsıbbségük. Úgy gondolja, így eleget teszünk az elvárásoknak. 
 
Bratu László polgármester további kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az 
elıterjesztést.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:   36/2010.(IV.19.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Civil szervezetek támogatása 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a civil szervezetek 
támogatási kérelmeit és a rendelkezésre álló 1 millió forintos keretösszeget az alábbiak 
szerint ítéli oda: 
 

- Országos Mentıszolgálat Encs Mentıállomás: 100.000.-Ft 
- Életmentés Alapítvány B-A-Z Megye: 50.000.-Ft, azzal, hogy 

Encsen kell felhasználni 
- Abaúj Tőzvédelméért Alapítvány:   300.000.-Ft 
- Abaújdevecseri Polgárır Egyesület:   30.000.-Ft 
- Városvédı és Szépítı Egyesület:   50.000.-Ft 
- Fügödi Nyugdíjas Klub:    20.000.-Ft 
- Abaújdevecseri Nyugdíjas Klub:   20.000.-Ft 
- Évgyőrők Nyugdíjas Klub    20.000.-Ft 
- Városi Polgárır Egyesület    50.000.-Ft 
- EVSC Sakk Szakosztály    50.000.-Ft 
- EVSC Birkózó Szakosztály:    50.000.-Ft 
- Öregfiúk és gyermek foci (Kepnoba utazása):  60.000.-Ft 
- Történelmi egyházak: 4x50.000.-, mindösszesen: 200.000.-Ft 
 

Felelıs: polgármester 
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Határid ı: 2010. április 30., illetve folyamatos 
 

 
4.3 Encs, Kossuth út 14. szám alatti önkormányzati ingatlan hasznosítása 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a Kossuth úti építmény forgalmi értékbecslése van 
elıttünk. Mindezeket megelızıen, természetesen tiszteletben tartva a szakbizottság véleményét kéri a 
jegyzıt és a mőszaki iroda vezetıt, hogy gondolkodjunk el rajta, hogy nem tudunk-e más jellegő 
értékbecslésben, más jellegő megközelítésben a késıbbiekben segítséget nyújtani a bizottságnak és a 
Képviselı-testületnek, mert ez az értékbecslés azon kívül, hogy fizetni is kellett érte és nem is 
keveset - 100 eFt az értékbecslés szakértıi díja - ez teljesen el van rugaszkodva a valóságtól és az 
encsi állapotoktól.  
Nem vette figyelembe, hogy csak a Május 1. úton 6 eladó lakás is van és lehetne itt sorolni, hogy 20-
at megközelítı az az épület, amely most ki van ajánlva Encsen. Mi még hozzáteszünk egyet, amirıl 
tudjuk, hogy düledezı és rossz állapotban van. Ami mellette szól az semmi más, mint a borzasztó 
nagy alapterülete.  
Összefoglalva elmondja, hogy esetükben az értékelés a valósától elrugaszkodott, szinte 
használhatatlan, nem a valós encsi viszonyokat mutatja. Nem érti a szakértı értékeléskori 
gondolatmenetét.  
 
Felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan képviselı, Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság elsı látásra 
az értékbecslı által megállapított munkát vizsgálta meg, megnézte, hogy miket vett figyelembe az 
értékbecslı az ingatlan árának kialakításánál. Majd utána a helyi ismeretünkre hagyatkozva és a 
mőszaki iroda véleményére támaszkodva alakítottunk ki egy véleményt.  
Az épület állapota mindannyiunk számára ismert. Azt gondolja, hogy azért ne írjuk le nagyon ezt az 
épületet, hiszen mi vagyunk az eladók. Mindenesetre polgármester úrral egyetért abban, hogy 
keressünk egy olyan megoldást a további értékbecslésre ami jogilag kivitelezhetı.  
Egyrészt ami ennyi pénzt nem visz el az önkormányzattól, másrészt igyekezzen közelíteni az encsi 
ingatlan árakhoz. Ily módon a bizottságnak az az álláspontja, amelynél elsısorban az encsi 
ingatlanárakat vették figyelembe, hogy javasolják a határozati javaslat b.) pontját oly módon, hogy 
abban 12 millió forint eladási ár legyen megállapítva és aztán majd meglátjuk. 
 
Bratu László polgármester köszöni a szakbizottság módosító és b.) pontra vonatkozó javaslatát. 
Kérdezi képviselıtársait, van-e valakinek hozzászólása. 
 
Karsai Attila képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke két kérdéssel foglalkozik. 
Az egyik, hogy megkérdıjelezıdik a komolysága az értékbecslésnek, mely 16 millió forintról szól. A 
másik ehhez kapcsolódó kérés, kérdés, hogy az eladási árból befolyt összeget az 5. és 6. évfolyam 
elhelyezésére fordítsa a Képviselı-testület.  
Látva itt az elıterjesztést és az ingatlanok iránti keresletet, az igazgató urat és a Hivatalt kérjük meg, 
ha nem sikerül értékesíteni ezt az ingatlant gondolkodjunk el, hogy tudnánk mégis kivitelezni az 5-6. 
évfolyam elhelyezését, oktatását. 
 
Bratu László polgármester csak megerısíteni tudja elnök úr javaslatát. Feltétlenül gondolkodnunk 
kell valamilyen megoldásban. Nem tudja, hogyan tudnánk egy másik ingatlanba befektetve ezt a 
problémát megoldani. Szeptemberre valamilyen megoldást találnunk kell az 5-6. évfolyammal 
kapcsolatban. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke kérdezi, hogy nem-e lehetne érték nélkül 
meghirdetni. Encsen 12 millióért bárhol lehet lakást venni.  
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Bratu László polgármester válasza nem. Csak azt tudjuk csinálni, hogy a szakbizottság javaslatát 
holnap nyilvánosságra hozzuk, mint képviselı-testületi döntést. Ezzel az összeggel meghirdetjük, 
majd a májusi testületi ülésre vissza kell hozni, amennyiben nincsen érdeklıdés. Feltétlenül szükség 
van Fügödön valamilyen jellegő megoldásra. 
 
Javasolja, hogy a szakbizottság javaslatával értsenek egyet. 
 
Encs város Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 

 
Szám: 37/2010.(IV.19.) Kt. számú határozat 
Tárgy: Encs, Kossuth u. 14. szám alatti ingatlan eladási árának 

megállapítása 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az Encs, Kossuth 
u. 14. szám, 1015 hrsz alatti ingatlan eladási árát és úgy döntött, hogy az Encs, 
Kossuth u. 14. sz., 1015 hrsz alatti önkormányzati tulajdonú ingatlant a szakértıi 
véleménytıl eltérıen 12.000.000.- Ft, azaz tizenkettı millió forint áron hirdeti meg 
eladásra. Az eladással kapcsolatos minden egyéb költségek a vevıt terhelik. 
 
Felelıs: polgármester 
Határidõ :  2010. október 31. 

 
 
4.4 Vaszily Csaba encsi lakos kérelme 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy egy következı kérelem van elıttünk. A Képviselı-
testület döntött a telkek m2 árában, döntött abban is, hogy aki megelılegezi az önkormányzat felé a 
vételár 50%át, annak 5% kedvezményt biztosít.  
Ehhez jött mégegy kérelmünk, régi szóhasználat szerint kvázi munkáltatói, hiszen valamikor így 
hívták ezt a segítséget, amit mi már el is felejtettünk. Most kérelmezı felújította ezt a szóhasználatot. 
Nem volt ez rossz valamikor, de a város és annak Képviselı-testületének Önkormányzata már hosszú 
évek óta nem tudott adni munkáltatói támogatást.  
 
Kéri a bizottságok véleményét, azok javaslatát az indítvánnyal kapcsolatban.  
 
Kléri Bertalan képviselı, Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy amikor a Képviselı-
testület arról döntött, hogy telkeket szeretne kialakítani, úgy a nyilván meglévı igények alapján esett 
a választás arra a területre, ahol az a 6 telek kialakítható. A testület azért, hogy ez a vásárlási kedv 
növekedjen nem olyan régen ezt a kedvezményt már megadta, hogy miszerint az 50%-ot befizeti a 
vásárló, akkor további 5% kedvezményt kap. Ezt a határidıt módosítottuk, hogy legyen még esélye 
az esetleges vásárlóknak bekapcsolódni.  
Tudni kell, hogy a közmővek kialakítása az önkormányzat számára pénzbe kerül, tehát az, hogy a 
telkek kialakításra kerüljenek, azt az önkormányzatnak meg kell finanszírozni. Másrészt ugye ebbıl 
az önkormányzat bevételt akar, további fejlesztésekre gondolva. Bizottságunk úgy foglalt állást, hogy 
a határozati javaslat 1.) pontját javasolja elfogadásra elsısorban azért, mert az önkormányzat részérıl 
az esetleges vásárlók felé már történt egy gesztus ezzel az 5%-os engedménnyel.  
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Tulajdonképpen a javaslatunk a testület felé az, hogy ne változtassuk meg ezt a m2 árat, és fenntartva 
ezt az 5%-os kedvezményt az adott paraméterekkel, javasolják az 1.) pont elfogadását.  
 
Bratu László polgármester kérdezi a Képviselı-testület bizottságait, hogy ebben a kérdésben hoztak-
e bizottsági döntést.  
 
Timár László képviselı a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottságuk azt javasolta, 
amennyiben a munkáltatónak van rá lehetısége, akkor támogassuk. Adjunk arra lehetıséget, hogy 
amennyiben úgy gondolja a tőzoltóparancsnok úr hogy nekik van rá lehetıségük, akkor támogassa.  
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elmondja, hogy bizottsági 
ülésen ık is foglalkoztak ezzel a témával, bár úgy gondolja, hogy nem a Szociális Bizottság 
profiljába tartozik ez az elıterjesztés. Náluk is megoszlott a vélemény. A bizottság nagy részének az 
volt a véleménye, hogy nagyon átgondolva lehet a jövıben, csakis kizárólag a jövıben, ha az 
önkormányzat paraméterei erre lehetıséget adnak. Elindulna egy olyan lavina, hogy akik korábban 
vásároltak telket akkor azoknak miért nem adott az önkormányzat, miért nem segítette ıket. Közöttük 
is voltak olyanok dolgozók, akik önkormányzati intézménynél dolgoztak.  
A maga részérıl azt tudja mondani, hogy a jövıben természetesen akik majd követnek bennünket a 
testületben ésszerő és célszerő lenne elgondolkozni, azon, hogy azok a fiatalok, akik itt kívánnak 
letelepedni a városban és itt szeretnének építkezni és önkormányzati intézményekben dolgoznak, 
valamilyen lehetıségen el kellene gondolkozni. Tény, hogy nagyon régen volt ilyen a városban, élt és 
létezett ilyen lehetıség, sajnos az utóbbi több mint 10 évben már nincs. A jövıt illetıen azt  gondolja, 
hogy a letelepedni szándékozó fiataloknak valamilyen módon – akár további kedvezmény 
formájában – segítséget kell nyújtani, mert ellenkezı esetben elmennek a településrıl.  
 
Szeles András alpolgármester elmondja, hogy ı a maga részérıl támogatná azt, amit a szakbizottság 
elnöke megfogalmazott, de azt is hozzátenné, hogy április 30-ig hosszabbították meg a kiírást egy 
bizonyos feltételek mellett, amirıl döntöttek. Azt gondolja, hogy úgy tisztességes, hogy az április 30-
i határidıt mindenképpen megvárjuk, megnézzük hogy ilyen feltételek mellett milyen igények 
érkeztek be egyáltalán.  
Értve azt, hogy az önkormányzatnak szükséges a késıbbi felújításokhoz, beruházásokhoz, bármilyen 
fejlesztéshez nyilván ez a pénzforrás, de hogyha nincs elég érdeklıdı, nyilván ez a pénzforrás nem 
áll majd rendelkezésre. Tehát egy olyan megoldást kell körvonalazni, ami az önkormányzat számára 
is egy járható út, illetve az érdeklıdı számára is. Akkor már más a helyzet, hogyha valaki vásárolt 
esetleg telket, fıleg hogyha egy vásárlás után ír kérelmet, az méginkább pikánssá teszi a történetet. 
Azt gondolja, hogy ezt a javaslatot most feltétlenül támogatni kell, április 30-i határidı után térjünk 
vissza, nézzük meg, hogy akkor az eredeti kiírt feltételek mellett milyen érdeklıdés volt. Elkeltek-e a 
telkek vagy nem és akkor kell átgondolni és lehet esetleg a 3.500.-Ft/m2-es áron is még faragni.  Az 
5% nem egy kevés kedvezmény, de ha egy 50% befizetését garantálja valaki, akkor ezt az 5%-ot 
lehet még 1-2%-kal javítani. Ez csak egy továbbgondolás.  
Egyenlıre az a javaslata, hogy a mostani javaslat az jó a szakbizottság részérıl, viszont ne 
zárkózzunk el április 30. után az akkori helyzetet ismerve a további lépésektıl. Javaslata még, hogy a 
júniusi ülésen térjenek vissza erre.  
 
Bratu László polgármester összefoglalja a szakbizottság és alpolgármester úr kiegészítését. Jelen 
idıszakban nem áll módjában a Képviselı-testületnek további engedményt adni és javasolja, hogy a 
Képviselı-testület úgy hozza meg most a döntését, hogy a júniusi ülésre térjenek vissza rá, és 
végezzenek egy mérleget, hogy hol is tartanak ebben az ügyben.  
Aki ezzel egyetért, azt kéri kézfelemeléssel szavazzon.  
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Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 

 
Szám:  38/2010.(IV.19.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Vaszily Csaba encsi lakos kérelme 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a Vaszily Csaba 
encsi lakos kérelmét és az alábbiak szerint döntött:  
Az Encs, 1332/61 hrsz alatti ingatlanból kialakított építési telkek eladási feltételeit 
nem kívánja megváltoztatni. A vételár 3500 Ft/m2, melybıl a telekár 50%-ának 
megfizetése esetén a vevıt 5% kedvezmény illeti meg, amennyiben 2010. április 30-ig 
az adásvételi szerzıdést a korábbi testületi határozatban foglaltak szerint megköti. 
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2010. április 30., júniusi Kt. ülés 

 
4.5 Az ÉMOP ó-encs és északi lakórész csapadékcsatorna hálózat kiépítési projekt 

önerejének meghatározása, az ajánlatételi felhívás jóváhagyása 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a pályázat  a két városrészt illetıen sikeres volt,  90%-nyi 
támogatást nyertünk hozzá. Ahhoz, hogy a további 5%-ra be lehessen nyújtani az igényt - az 
önkormányzati kiegészítés címszó alatt - a Képviselı-testületnek feltétlenül dönteni kell, hogy jelen 
állapotnak megfelelı önerıt vállalja és biztosítja.  
Kéri a szakbizottság véleményét. 
 

Kléri Bertalan képviselı, Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottságuk 
megtárgyalta az elıterjesztést. Emlékszünk, hogy 2009. szeptemberében hoztuk azt a döntést, hogyha 
a pályázat benyújtásra kerül, a 10%-os önrészt azt olyan megoszlásban szeretné megoldani 
önrészként az önkormányzat, hogy annak az 50%-ára pályázik, s a maradék 5%-ot a Városgazda Kft. 
segítségével, munkavégzésével próbálja majd megoldani.  
Ebben az elıterjesztésben az elsı határozati javaslatban az a.) pont úgy fogalmaz, hogy a 16 millió 
forint önrészt készpénzben biztosítja az önkormányzat. Ez a nyilatkozat szükséges az önrész 50%-
ának a pályázásához, ezzel a bizottság egyetértett. De kérdésként az felmerült, hogy ha így 
kijelentjük, hogy készpénzként történik ennek az önrésznek a biztosítása, akkor valóban 
megtestesülhet-e az a 10%-nak az 50%-a, az a maradék 5% a Városgazda Kft. munkavégzésében, 
tehát hogy ezt tudjuk-e garantálni a továbbiakban is, hogy az önrész ily módon csökkenthetı.  
Másrészrıl van egy határozati javaslat, a projektet elindító közbeszerzési hirdetmény, ezt is csatolta 
az elıterjesztı. Ezzel a bizottságunk egyetért, ezt elfogadásra javasolja.  
A testület kinyilvánította, hogy a közbeszerzési eljárást szeretné megismerni, és ennek a 
dokumentációját megismerni, ezt láthatjuk itt. A kérdés az lenne, hogy így a Városgazda Kht-nak a 
munkavégzése így biztosítható-e.  
 

Bratu László polgármester elmondja, hogy értékénél fogva uniós közbeszerzési eljárást kell 
lefolytatni. Bízunk abban, hogy Belgiumból, Lengyelországból vagy Szlovákiából nem lesznek 
pályázók és szót fogunk tudni érteni benne. Ez számtalan olyan elemet tartalmaz, amelyben nekünk 
lenne lehetıségünk az igazán nem nagy szakértelmet igénylı munkák elvégzésében, mint az pl. az 
ároktisztítás, gaztalanítás és sok minden ilyen dolog. A nyertesnek alvállalkozói szerzıdést kell 
kötnie a Városgazda Kft-vel. Bízunk abban, hogy a nyertesnek lehet alvállalkozója, de a mostani 
közbeszerzési eljárásban semmilyen segítséget nem tudunk nyújtani a Városgazda Kft-nek, hiszen a 
közbeszerzés törvényességét meg kívánjuk tartani. A közbeszerzési értékelésnél a Képviselı-
testületnek a megbízott tagja ott lesz Bolobás Péter úr személyében. Az itt elmondottakat és kéréseket 
maximálisan igyekszünk majd figyelembe venni segítségképpen, hisz nekünk az lenne a célunk, hogy 
minél több embert tudjunk foglalkoztatni.  
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Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnök egy értelmezési segítséget 
kér. Ahogy elnök úr is említette, a közbeszerzési eljárás egyszerő ajánlattételi felhívásának feladási 
határidejét a közbeszerzési szakértı a holnapi napban jelöli meg és a kiírásból már látható, hogy a 
projekt befejezési határidejét 2011.06.30-ra tőzi ki. Azt szeretné megtudni, hogy ez azt jelenti-e, 
hogy az önkormányzatnak már élı szerzıdése van az ÉMOP-on belül és utólag kéri polgármester úr a 
10%-os önrész biztosítását.  
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy hivatalos értesítésünk van arról, hogy a pályázat 
támogatást nyert és a szerzıdés megkötéséhez kell becsatolnunk a vállalkozói szerzıdést és az önerı 
igazolását.  
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kérdezi, hogy hány hónapos 
ez a projekt, 16 vagy 12.  
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy 12 hónap, tehát jövı év közepére kellene befejezni. 
Lehetséges azonban bizonyos határidı csúszás vagy módosítás, hiszen történhet hiánypótlás, 
jogorvoslat, ezek határidı módosuláshoz vezethetnek. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kérdezi, hogy nem lehetne-
e a bírálati szempontok súlyszámait módosítani.  
Véleménye szerint az ajánlati ár súlyszámát magasabbra kellene emelni, és a vállalt teljesítési 
határidı súlyszámát csökkenteni szükséges, mert a teljesítési határidı várhatóan jövı év nyara lesz és 
azt bármelyik generál kivitelezı tartani tudja. Az önkormányzat szempontjából a vállalási ár a 
legfontosabb.  
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az ajánlati ár esetében át kell gondolni, hisz bármilyen 
ettıl jelentıs negatív eltérés az összeg arányos visszafizetését jelenti.  
Ezen közbeszerzési eljárásban igyekeztünk aljegyzı asszonnyal és a közbeszerzıvel egyeztetni, hogy 
melyik iránynak kellene nagyobb súlypontot adni, és próbáltunk abban maradni, hogy ne szenvedjen 
az érték csorbát. A mi esetünkben a végzett önerınek az esetleges Városgazda Kft. által végezhetı 
munkák értékét jelentısen befolyásolhatná.  
 
Szeles András alpolgármester érti Karsai Attila bizottsági elnök gondolati hátterét, hogy ezt miért 
vetette föl.  
Azt gondolja, hogy itt vannak a támogatási szerzıdéshez szükséges döntések, amelyeket itt meg kell 
hoznunk. Tehát most itt a változtatások szakmailag és más szempontból nem szerencsések. Olyan 
javaslata lenne, amely egy kicsit kapcsolódik a költségvetés elfogadásához, melyet a Képviselı-
testület jóváhagyott.  Az önkormányzat részérıl lesz egy delegált ember, aki a közbeszerzésnél 
figyelemmel kíséri a történteket. El lett mondva februárban, hogy a Városgazda Kft-én kívül az encsi 
vállalkozói szférának a következı beruházásoknál, felújításoknál szerepe lesz a támogatandó. Ezt a 
szempontot javasolja annak, aki majd az önkormányzatot képviseli. Ilyen formában elfogadhatónak 
tartja a támogatást.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az indítványt és egyhangúlag az alábbi 
döntéseket hozza: 
 

Szám:         39/2010. (IV.19.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:       „Az Ó-encsi és az északi lakórész csapadékcsatorna hálózat kiépítése”    

        címő projekt önerejének meghatározása 
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Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta „Az Ó-encsi és az 
északi lakórész csapadékcsatorna hálózatának kiépítése” címő projekt önerejének 
meghatározását, és az alábbi döntést hozta: 
A projekt 16.280.000.-Ft önerejét készpénzben biztosítja. 
 

  Felelıs:  polgármester 
 Határidı:  2010. április 25. 
 

Szám:      40/2010. (IV.19.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  „Az Ó-encsi és az északi lakórész csapadékcsatorna hálózatának    

    kiépítése projekt ajánlattételi felhívásának jóváhagyása 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az Új Magyarország Fejlesztési 
Terv ÉMOP programja keretében elnyert, az ó-encsi és északi lakórész 
csapadékcsatorna hálózatának kiépítése tárgyában kiírt projekt közbeszerzési eljárását 
indító hirdetményt megismerte, azt jóváhagyja. 
Felkéri a hivatalos közbeszerzési szakértıt a szükséges eljárás lefolytatására, a 
képviselı-testületi döntés elıkészítésére. 

  
  Felelıs:  polgármester 
 Határidı:  2010. április 25., illetve ajánlattételi felhívás szerint 
 
4.6. Encs II. fogorvosi körzet módosítása 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a Képviselı-testület már nagyon régen foglalkozott ilyen 
speciális dologgal. Hernádbőd község polgármestere levélben megkeresett bennünket, melyben kérte 
a fogorvosi körzethatár módosítását. Képviselı-testületük lakossági kezdeményezésre döntést hozott 
arról, hogy Hernádbőd település fogorvosi ellátás szempontjából Encs várostól Ináncs községhez 
kerüljön.  
Átadja a szót dr. Basista Erika képviselınek, a Területi Egészségügyi Központ vezetıjének, aki 
többet tud ezzel kapcsolatban mondani.  
 
dr. Basista Erika elmondja, hogy a fogorvosi körzetek meghatározásra kerültek több mint 20-25 
évvel ezelıtt. Ezek nemcsak Encs várost látták el, hanem a környezı településeket is.  
Általában a fogorvosi körzet kialakítása nem úgy történik, mint a háziorvosi körzet, 
kártyaelfogadással, hanem területi ellátási kötelezettséggel. Encshez nagyon sok települést tartozott. 
Régen volt I-es, II-es és III-as számú fogorvosi körzet. Késıbb már csak kettı.  
A fogorvosi körzet ellátását az OEP 3600 fı után 100%-kal finanszírozza. Ez a két körzet egyik is és 
másik is 7000 fı körüli  beteget lát el, ez volt a kötelezı, annak ellenére, hogy a finanszírozás 3600 
fı felett degresszióval jár. Számunkra nem jelent hátrányt, ha Hernádbőd a 130 lakosságszámával 
Ináncshoz kíván csatlakozni. Sikeres mőködést kíván nekik.  
 

dr. Vidákovics Béla alpolgármester elmondja, hogy ezzel kapcsolatban sok teendınk nincs. Ha a 
testület úgy döntött Hernádbődön, hogy kéri magát más körzeten belül ellátni, ezt hasonlónak 
mondaná, mint a gibárti helyzet volt. Az ember tudomásul veszi az önkormányzat döntését. Ehhez 
hozzá kell járulni, nincs egyéb teendınk.  
 

Bratu László polgármester kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az indítványt.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az indítványt és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 

Szám:  41/2010. (IV.19.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Encs II. fogorvosi körzet módosítása 
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Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az elıterjesztést megtárgyalta és 
tudomásul vette Hernádbőd község képviselı-testületének döntését, mely szerint 
Hernádbőd település fogorvosi ellátás szempontjából Encs várostól Ináncs községhez 
kerüljön.  
A Képviselı-testület hozzájárul ahhoz, hogy Hernádbőd község önkormányzata a 
szükséges intézkedéseket megtegye.  
 
Felelıs:  polgármester 
Határid ı: azonnal  
 

4.7. A Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény alapító 
okiratának módosítása 

 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az étkeztetés szakfeladat helyett egyéb vendéglátás 
szakfeladat szükségeltetik. A lényeg az, hogy végezhessenek ilyen tevékenységet. Nem csak 
étkeztetést, hanem tud rendezvényeket és egyebeket is tartani az iskola. 
 
Bratu László polgármester kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az indítványt és egyhangúlag az alábbi 
döntéseket hozza: 
 

Szám: 42/2010. (IV.19.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 

Intézmény alapító okiratának módosítása 
 

A képviselı-testület megtárgyalta a Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény alapító okiratának felülvizsgálatát.  
Az alapító okirat módosítását az alábbiak szerint fogadja el:  
12. pont 
Az intézmény tevékenységei: 
c) Ellátható vállalkozások köre, mértéke 
562919   Egyéb étkeztetés szakfeladat helyett az 562920 Egyéb vendéglátás 
szakfeladat szerepeljen. 

  
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2010. április 30. 

 
Szám: 43/2010. (IV.19.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 

Intézmény alapító okiratának módosítása 
 

A képviselı-testület megtárgyalta a Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény alapító okiratának módosítását, és azt egységes 
szerkezetben elfogadja. 

  
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2010. április 30. 
 

/ Az Alapító Okirat módosuló melléklete a jegyzıkönyvhöz csatolva./ 
4.8. Éves belsı ellenırzési jelentés elfogadása 
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Bratu László polgármester elmondja, hogy törvényes kötelezettségünknek teszünk eleget a napirend 
elıterjesztésekor. Ezért az írásban elıterjesztett formának megfelelıen szükségeltetik Encs Város 
Képviselı-testületének is határozatot hozni az éves összegzı belsı ellenırzési jelentés elfogadásáról.  
 
Bratu László polgármester kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az indítványt és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 
 

Szám: 44/2010. (IV.19.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Éves összegzı belsı ellenırzési jelentés elfogadása 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselı-testülete megtárgyalta a 2009. évi éves 
összegzı belsı ellenırzési jelentést és azt elfogadja. 

  
Felelıs: jegyzı, intézményvezetık 
Határid ı: az intézkedési tervekben foglaltak szerint 

 
 
4.9. Bejelentések 

 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke tájékoztatásul 
elmondja, hogy megkereste ıket Miskolc Tüdıszőrı Állomás képviselıje, miszerint Abaújdevecser 
településrész lakosságának kötelezı tüdıszőrésére kerül sor. A tüdıszőrıs április 29-30. napján lesz 
9.00 és 13.00 óra között Abaújdevecserben. Olyan megfelelı helyet kell biztosítaniuk, ahol egyenes a 
terep, ahol ezt a buszt el tudják helyezni, és 380 V kell. Tájékoztatja az abaújdevecserieket, hogy 
mindenki fog kapni hivatalos értesítıt.  
 
dr. Basista Erika képviselı elmondja, hogy lakossági emlıszőrésrıl kaptak értesítést, melyre  május 
5-6-án kerül sor a 45-60 év közötti nık körében. Ugyanúgy fog történni, mint eddig. Postai úton 
megkapják a behívót. Szeretné buzdítani a hölgyeket, hogy vegyenek részt, legyenek felelısek az 
egészségükért, menjenek el a szőrésre. Felkínálnak egy lehetıséget, hogy aki ugyan kapott utiköltség 
papírt, de nem tud bemenni akár kora miatt, akár egyéb okok miatt esetleg az önkormányzat 
szervezhet beszállítást annak fejében, hogy ezeket az utiköltség papírokat beváltsa az OEP-nél.  Ha 
valakinek erre lenne szüksége, akkor április 30-ig jelezze ezt a Titkársági Irodán.  
 
Kovács István képviselı Cservák József javaslatát tolmácsolja. A gyógyszertártól egészen a Korsós 
Sörözıig parkolók kialakítását javasolná, mivel a gyógyszertárban és a Munkaügyi Központban is 
elég nagy a forgalom. Így egyúttal  az ı csapadékvíz problémája is megoldódna.  
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy ez a legnagyobb probléma, amit most a tavasz folyamán 
meg kell oldani. Évekkel ezelıtt a parkolás nagyon rosszul és szakszerőtlenül történt. Az árok be lett 
temetve és a Petıfi út felıl lévı csapadévíz nem tud tovább menni, így az visszamegy Cservák József 
portája felé. Meg fogjuk oldani ezt a gondot.  
A parkírozás már nagy probléma a Munkaügyi Központ környékén. A munkaügyi központot szeretné 
kiemelni, mivel az oldja meg a szakszerő parkolást. 6-8-10 parkolót szeretnének kialakítani. A 
felvetés jogos.  
 
 
 
Bartek József a Városgazda Kft. ügyvezetıje tájékoztatásul elmondja, hogy április 26-án hétfın 
lomtalanítási akciót hirdettek meg az Abaúj Hulladékgazdálkodási Kft-vel. Reggel 9.00 óráig akit ez 
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érint, a kapu elé helyezze ki a lomokat. Kéri, hogy a gallyakat, nyesedéket ill. veszélyes anyagokat, 
gumiabroncsokat, építési törmeléket ne helyezzen ki senki.  
 
dr. Halász Ferenc jegyzı elmondja, hogy Encs Város Cigány Kisebbségi Önkormányzata 2010. 
március 26. napjával kimondta a saját feloszlását. A kisebbségi önkormányzatoknál nincs idıközi 
választás. A szükséges intézkedések ezzel kapcsolatban megtörténtek.  
 
 
Több tárgy nem lévén polgármester az ülést berekeszti.  
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

   Bratu László         dr. Halász Ferenc  
  polgármester                  jegyzı 

 
 
  
 

           Timár László                              Bolobás Péter 
   hitelesítı                      hitelesítı 


